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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus  zgłosił pytanie 
dotyczące drzew, które zostały nasadzone na ulicy Słonecznej oraz w okolicach ronda przy Okrężnej - 
Lwowskiej. Około 20 z tych drzew jest martwych. Radny chce wiedzieć, jak miasto, które zleciło tę 
inwestycję będzie z tym dalej postępować. Czy mamy na to jakąś gwarancję? Czy jest to objęte  
działaniem naprawczym przez firmę, która te drzewa nasadzała? Chciał ponadto wiedzieć, czy został 
zdiagnozowany problem, który spowodował śmierć tych drzew? Radny uważa, że musi być jakaś 
przyczyna tak masowego obumierania tych drzew.  

Radny uważa, że miasto powinno przyjąć strategię zadrzewiania tych miejsc, które tylko będą mogły 
zostać zadrzewione. Zaproponował utworzenie funkcji pełnomocnika, który taką koncepcję w mieście 
przygotuje, zieloną strategię np. „Tarnów 2050” - jak miasto będzie wyglądać jeśli chodzi o udział 
struktury terenów zielonych. Oznajmił, że w tym momencie ten udział wynosi ok. 5 lub 6%. Radny 
uważa, że ta strategia powinna zostać stworzona do roku 2050, żeby ten udział podnieść minimum do 
20%.  Zaproponował, aby magistrat wpisał to w Strategii Miasta, która jest przyjęta.    


